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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Egy újabb megszegett választási ígéret - újabb bizonytalanná váló egzisztenciák" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba pénzügyminiszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem a választ .

Tisztelt Miniszter úr!

A Magyar Szocialista Párt és annak kormányfő jelöltje számos ígéretet és vállalást
fogalmazott meg a tavalyi választási kampány folyamán . Ezen ígéretek nagy része azonban
egyáltalán nem teljesült, csalódást okozva ezzel a magukat becsapottnak érző embereknek .
Nem lettek ingyenesek az általános iskolások tankönyvei, nem épülnek az autópályák,
ugyanakkor van villany-, gáz- és gyógyszeráremelés .

Nap mint nap kerül sor olyan kormányzati intézkedésre, mellyel újabb és újabb választási
ígéreteket sért meg a kabinet . A Magyar Nemzet című napilap 2003 . október 1-i száma arról
ír, hogy az ORFK-n már az adónyomozók zendülésétől is tartanak, hiszen kiderült, hogy
nemigen van fedezet az igazgatóság munkatársait jogosan megillető, de három éve ki nem
fizetett készenléti díjak átutalására . Ráadásul azok a köztisztviselők, akik év végéig nem
nyújtják be igényüket az igazgatósághoz, elévülés miatt már nem is számíthatnak az
esetenként akár az 1 millió forintot is elérő jogos juttatásra, holott a kifizetésért az idei év
végéig a Pénzügyminisztérium egyetemlegesen felel az ORFK-val . Mindezek mellett az sem
egyértelmű, hogy ki gyakorolja a munkáltatói jogokat, ezért több tucat munkaügyi per van
folyamatban az igazgatóság ellen .
Mindezek fényében érdekes feleleveníteni a jelenlegi nagyobb kormányzópárt választási
programjának vonatkozó fejezetét, amelyben az szerepel, hogy az adórendőrséget ugyan
megszüntetik, de az adónyomozók bére nem fog csökkenni .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezek alapján a következő kérdéseket teszem fel Önnek :

K/5706 .

írásbeli kérdés



Miért nem kapják meg az adónyomozók a nekik jogosan járó készenléti díjakat?
Önök választási kampányukban azt ígérték, hogy az adónyomozóknak nem fog csökkenni a
bérük, most miért nem ezen vállalásuk szerint cselekednek?
Hogyan lehetséges az, hogy olyan kifizetések nem történnek meg, melyekért a
Pénzügyminisztérium a felelős?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . október 1 .

Sártó Péter
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

